

## 2.Hastanemizde Anjiyo işlemleri nerede yapılmaktadır?

Hastanemizde Anjiyo işlemleri Ana bina 3. katta ve Kadın Doğum Binası giriş kat Anjiyo Ünitesi içerisinde olmak üzere iki yerde yapılmaktadır.

Ana bina 3. katta Anjiyo Ünitesi'nde Pazartesi, Salı, Perşembe günleri yetişkin Kardiyoloji hastalarının işlemleri, Çarşamba günü yetişkin Kardiyolojik Cerrahi Kliniği (KVC) hastalarının işlemleri, Cuma günü ise Radyoloji Kliniği'nin bazı girişimsel işlemleri yapılmaktadır.

Kadın Doğum ve Çocuk binası giriş kat Anjiyo Ünitesi'nde Pazartesi, Çarşamba ve Cuma günleri Radyoloji Kliniği'nin bazı girişimsel işlemleri, Salı ve Perşembe günleri ise Pediatrik Kardiyoloji hastalarının işlemleri gerçekleştirilmektedir.

Ayrıca Kardiyoloji Servisi anjiyo işlemleri, ana bina 3. kat Anjiyo Ünitesi'nde, Girişimsel Radyoloji acil vasküler anjiyo işlemleri Kadın Doğum ve Çocuk binası giriş kat Anjiyo Ünitesi'nde 24 saat kesintisiz olup gerçekleştirilmektedir.

## 2.Where is the procedure performed in your hospital?

Angio procedures are performed in two places in our hospital, on the 3rd floor of the main building and in the Angio Unit on the ground floor of the Obstetrics and Gynecology Building.

In the Angio Unit on the 3rd floor of the main building, the procedures of adult Cardiology patients on Monday, Tuesday and Thursday, the procedures of adult Cardio Vascular Surgery Clinic (CVC) patients on Wednesday, and some interventional procedures in the Radiology Clinic on Friday.

In the Angio Unit on the ground floor of the Obstetrics and Gynecology Building, some interventional procedures of the Radiology Clinic are carried out on Mondays, Wednesdays and Fridays, and the procedures of Pediatric Cardiology patients are performed on Tuesdays and Thursdays.

In addition, Cardiology Service angiography procedures are carried out in the Angio Unit on the 3rd floor of the main building, and Interventional Radiology emergency vascular angiography procedures are carried out 24 hours a day, uninterruptedly, in the Angio Unit on the ground floor of the Obstetrics and Pediatrics building.

## 2- أين يتم إجراء عمليات الأوعية الدموية في المستشفى الخاص بك؟

يتم إجراء عمليات القثطرة (تصوير الأوعية الدموية) في مكانين في مستشفانا ، في الطابق الثالث من المبنى الرئيسي وفي وحدة القثطرة **Anjiyo** في الطابق الأرضي من مبنى أمراض النساء والولادة.

في وحدة القثطرة (تصوير الأوعية الدموية) بالطابق الثالث من المبنى الرئيسي تتم إجراءات مرضى القلب البالغين أيام الإثنين والثلاثاء والخميس ، إجراءات مرضى عيادة جراحة القلب والأوعية الدموية للبالغين يوم الأربعاء ، وبعض إجراءات الأشعة التداخلية أيام الجمعة.

في وحدة القثطرة (تصوير الأوعية الدموية) بالطابق الأرضي لمبنى التوليد وأمراض النساء ، يتم إجراء بعض إجراءات الأشعة التداخلية أيام الاثنين والأربعاء والجمعة ، وإجراء عمليات مرضى القلب للأطفال يومي الثلاثاء والخميس.

بالإضافة إلى ذلك ، يتم تنفيذ إجراءات القثطرة (تصوير الأوعية الدموية) في قسم الأمراض القلبية في وحدة القثطرة (تصوير الأوعية الدموية) في الطابق الثالث من المبنى الرئيسي ، وإجراء عمليات القثطرة (تصوير الأوعية الدموية) في حالات الطوارئ بالأشعة التداخلية على مدار 24 ساعة في اليوم ، في وحدة القثطرة في الطابق الأرضي من مبنى التوليد وطب الأطفال.